
 
 

College van B & W 

Postbus 10101 

5500 GA Veldhoven 

 

Veldhoven, 13 september 2020. 

 

Betreft: art. 42 vragen m.b.t. openingstijden kiosk bij kinderboerderij De Hazewinkel. 

 

Geacht college, 

 

Mag ik namens de GBV-fractie Uw aandacht voor de volgende kwestie: 

 

Zoals bekend heeft GBV jarenlang geijverd voor de realisatie van een kiosk bij kinderboerderij De 

Hazewinkel. Waarmee werd bedoeld een heel kleinschalig verkooppunt van enkele (niet-

alcoholische) versnaperingen in combinatie met een toiletvoorziening. In 2018 werd deze 

voorziening tot onze grote tevredenheid geopend. Die moest wel geëxploiteerd worden op een  

niet-commerciële basis. Wat onder meer concreet betekende: 

- het berekenen van lage prijzen voor de verkochte versnaperingen; 

- bemensing van de voorziening door niet-commerciële partijen: onder meer vanuit de Severinus    

  Stichting, GGZ De Boei en vrijwilligers via Cordaad Vrijwilligersbureau; 

- geen vaste openingstijden benoemen. 

 

Na de opening bleek de kiosk al gauw een zeer welkome en succesvolle aanvulling te zijn voor de 

kinderboerderij en bijbehorende speeltuin. Dat bleek onder meer uit de vele positieve reacties, die 

GBV direct na de opening ter ore kwamen langs diverse kanalen. 

 

Wat momenteel door de omstandigheden wel het geval is, is dat de kiosk al geruime tijd maar 

beperkt open is. Zoals reeds eerder gecommuniceerd door de gemeente, heeft dit te maken met het 

feit, dat Severinus op 4 dagen (maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag) de bemensing van de 

voorziening vanwege Corona heeft opgeschort om haar kwetsbare doelgroep niet in gevaar te 

brengen. Waarvoor wij alle begrip hebben. Daarbij nog opgemerkt, dat de kiosk op de andere dagen 

veelal wel is geopend door de inzet van de vrijwilligers van Cordaad. Waarvoor onze grote 

waardering.  

 

Dat de mate van openstelling ruimer zou mogen zijn, is GBV natuurlijk ook wel duidelijk. 

Hoe meer, hoe liever. Daarom de gedachte die bij ons opkwam, mocht Severinus niet in staat blijken 

door de huidige overmachtssituatie om dit op korte termijn te gaan hervatten, zou het dan niet 

mogelijk zijn om te gaan verkennen of er wellicht andere mogelijkheden zijn om de kiosk te gaan 

exploiteren? Uiteraard zoveel mogelijk binnen de spelregels zoals we ze hebben afgesproken met 

elkaar. Zodat tenminste vanaf voorjaar 2021 (maar nog liever zoveel eerder als mogelijk) de kiosk 

weer volwaardig kan functioneren. 

 

Namens de GBV-fractie wil ik Uw college de volgende vragen in het kader van artikel 42 van het RvO 

voorleggen: 

 



1.  Is het college bereid om op korte termijn met de Severinus Stichting in overleg te treden, om te 

bezien in hoeverre die in staat is de bemensing van de kiosk op korte termijn te hervatten conform 

de afspraken hierover? 

2.  Mocht dit laatste onhaalbaar blijken, is het college dan bereid te onderzoeken of een andere vorm 

van exploitatie mogelijk is, teneinde de openstelling van de kiosk weer zo snel mogelijk op gewenst 

niveau te krijgen? 

3.  Wil het college de raad hierover z.s.m. informeren? 

 

In afwachting van Uw reactie verblijf ik  

 

 

Met vriendelijke groet 

 

 

 

 

 

 

Eric van Doren 

Fractievoorzitter GBV 

 

 

PS. Brief naar diverse media. 

 


